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Rotary      

Kjellerposten 
TVEDESTRAND ROTARYKLUBB  -  Nr 5 – mai 2023 

Redaktør: Svein Jordahl 
 
Fødselsdager:  Mads: 5. juni, Rolf B.H: 5. juli, Olaf Jørg: 9. juli, 
Ragnar: 25. juli (80 !) 
 
Program: 

Juni Mandag 05 juni 
Klubbaften m/3 min 

Mandag 12 juni 
Omvisning på 
Tvedestrands nye 
barneskole. Oppmøte kl 
18 på P-plass nedenfor 
barnehagen 

Mandag 19 juni 
 
Ut i det blå 

Mandag 26 juni 
 
Presidentskifte 

 

 
Kjære Rotaryvenner!  

 
Måneden Mai er 
oppkalt etter den 
greske fertilitets-
gudinnen Maia. 
Navnet betyr lille 
mor, og Maia var 
gudinnen for alle 
vekster og planter. 
Mai er en deilig 
måned, mange 

synes den er årets aller vakreste. 
Aldri er gresset grønnere, tulipanene 
blomstrer og vakre syriner sprer sin 
berusende duft. Mai er fridager og 
nesten sommer.  Vi har feiret både 1.  
 

og 17. mai og pinse og hatt tid til å 
lukte våren.  Vi har også feiret Tor-
Erik, Hurra! 
 
Gode nyheter: Hittil i 2023 er det 
ikke registrert et eneste tilfelle av 
Polio.  Slike gladnyheter er gode å få.  
Det betyr at Rotary gjør en forskjell, 
og at vi bidrar til en bedre verden.   
Måneden mai har et eget tema: og 
det er Rotarys ungdomstjenester.  Vi 
har et veldig godt 
utvekslingsprogram, det er 
økonomisk gunstig.   
 
Kjære medlemmer, en av mine helter 
i klubben vår, er Svein, som tålmodig 
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venter på at jeg skal skrive innlegg.  
Takk til Svein fra meg. 
 
Juni er forbeholdt temaet: «vennskap 
og fellesskap», noe jeg håper vi kan 
få til når Klubbaften 5. juni. – står 

foran oss.   Jeg ønsker alle en deilig 
juni måned. 
 
Hilsen Ellen 
President 

 
 

Møte i kjelleren 08.05.2023 
Presidenten ledet møtet. 
Forfall: Oddvar, Carl. 
Presidenten hadde sju punkter på programmet for kvelden: 

1. Konsekvenser av utmeldingen av Rolf T. Det er nå spørsmål om hvem som kan påta 
seg vervet. Rolf har sagt seg villig til å følge opp kassererjobben fram til 
presidentskiftet. Flere er forspurt, men situasjonen er ikke avklar. Saken tas opp i hvert 
møte fremover. 

2. Kristin har et forslag til bidrag til ungdomsklubben. Det er ofte et virvar med ladere og 
diverse komponenter. Hun foreslo at klubben kunne sponse en ladeplate eller to. Det 
ble enst. vedtatt at klubben kjøper 2 stk. ladeplater til ungdomsklubben. De koster ca. 
kr. 1000 per plate. 

3. Det ble orientert om et kurs i kommunikasjonsverktøy som passer for 
komitémedlemmer. 

4. Det er 14 måneder siden prosjektet ble lansert. Det har vært en suksess. 
Representanter for distrikt 2290 har vært på besøkt i Lviv, og det har vært gjenbesøk 
hos oss i dk 2290. Den lokale Rotaryklubben har full kontroll på aktiviteten. De har 
fortsatt behov for penger fra oss. Vi vil vente til høsten fordi det foregår en viss 
samordning nasjonalt for å finansiere mobile operasjonsenheter, og det vil vi eventuelt 
være med på. 

5. Det ble orientert om Manchesterkonferansen, Action Summit, som omhandler miljø 
og helse. 

6. Når det gjelder «vår» deltakelse på World Affairs Seminar, vil jentene komme en kveld 
i klubben og fortelle. 

7. Next Generation er ikke aktuell for oss mente guvernøren 
8. Det er startet et nettverk for medlemmer fra industri kalt Rotary Business Network 

2290. Det lover bra. 
9. Distriktskonferansen 2023 blir i Stokke. Det er naturlig å sende president og sekretær. 
10. President Elect, Olaf Jørg orienterte om det nye komitéoppsettet. Tanja blir 

styremedlem og Leif fortsetter som sekretær. 
Joar takket aller for innsatsen til honnørfesten. Det var veldig bra med fine smørbrød og 
kaker. Han takket også for at så mange ble igjen og ryddet og vasket. 

Ellers ble det uttrykt ønske om å gjennomgå vedtektene.   

Mads  
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Møte i klubben 15.05.2023 i TDS sine nye lokaler 
på Grenstøl  

Fremmøte til vanlig tid kl. 18 30 
Forfall: Aud, Carl. 
 

Vi var 7 rotarianere som møtte 
samt, Ingebjørg som gjest. Det var 
litt stusselig med så lite fremmøte 
når vi inviterer oss selv på besøk. 
Daglig leder og gründer Svein Erik 
Vabø Andersen hadde tatt seg fri 
denne kvelden for å fortelle om 
bedriften og vise oss rundt. Man bør 
vurdere om vi skal fortsette med 

bedriftsbesøk med så lavt fremmøte. 

Presidenten innledet møtet med å 
takke for at vi kunne få komme på 
besøk. 
Bedriften startet med lokaler på 
Lunde gård alt 2014. I 2015 flyttet 
de til Tenksenteret. TDS er en  
bedrift som driver med 
varetransport fra Oslo til sør i 
Agder, i prinsippet. Deres konsept 
går ut på å knytte til seg store og 
små transportører som eier egne 
biler. TDS sørger for oppdrag. Det 
er en form for franchiseopplegg 
hvor bilene og uniformer er utstyrt 
med TDS sine farger og logo. 
Transportopplegget ble vist på 
skjerm. Et ganske stort oppsett, som 
det vil føre for langt å forklare her. 
Totalt disponerer de ca. 50 biler på 
veiene daglig. Alle skal ha oppdrag 
og levere varene på rett sted til rett 
tid. Nå har de ca. 450 kunder som 
skal betjenes. Bl.a. har de all 

transport for Odas Matkasse. TDS 
har vært Gasellebedrift de sist fire 
årene. . De håper i år å omsette for 
60 – 70 mill. De er 7 ansatte på 
kontoret og ansetter nå salgssjef for 
å styrke markedsarbeidet og øke 

omsetningen videre.  

Alle varer som skal mellomlagres i 
vårt distrikt er innom lageret. 
Mange varer kommer inn om 
kvelden og distribueres til andre 
biler om morgenen. Der er et 
kjølelager hvor man bl.a. 
oppbevarer leveranser fra Odas 
Matkasse om natten før distribusjon 
neste dag. Allerede i 2015 tinget de 
på tomta som bygget nå står på. I 
2021 flytte de inn.  
Pandemien var en god periode for 
bedriften, da mange ikke ønsket å 
gå i butikkene for å handle. 
Likeledes var kontrakten med 
distribusjon av vaksiner en god 
avtale. Men driftskostnadene har 
skutt i været med ca. 25%, noe som 
de høye dieselprisene har medvirket 
til. Dettte har gitt et press på 
marginene, heldigvis begynner dette 
å normalisere seg. Men man får 
ikke fullt ut kompensert gjennom 
høyere priser til kundene. 
Det var et spennende og interessant 

besøk. 

Mads 
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Møte i klubben 22.05.2023 

Presidenten ledet møtet. 
Forfall: Tanja, Leif, Carl, Oddvar. 11 
til stede. 
 

Tor Erik takket for blomster til 
80årsdagen som ble feiret tre heile 
dagar til ende. Han drar for øvrig til 
Finnmark med bobilen og blir borte 
tre -fire uker. 
 

Ole drar til Melbourne på 
Convention og tar fri en ekstra uke i 
Austalia. 
  
Kveldens foredragsholder var 
guvernør Ole Devold. Tema: 
Fremtidsfullmakt. 
Han har holdt foredrag flere steder 
om dette temaet som er relativt nytt 
i vårt samfunn. Fremtidsfullmakten 
er et dokument som forteller hva 
som skal skje med deg hvis du av 
ulike grunner settes ut av spill. Til 
vanlig oppnevner Statsforvalteren 
en verge om ikke annet er nevnt. 
Fremtidsfullmakten sier hvem som 
skal  

 
forvalte din formue og eiendeler 
hvis du ikke selv er i stand til å 
forvalte ditt pund. Fullmektigen vil 
også få rett til å innhente 
opplysninger om helsesituasjonen 
hos f.eks. fastlegen o.l. Det kan bli 
aktuelt å be fastlegen om å foreta en 
vurdering av vedkommendes 
tilregnelighet. Man får da en større 
selvbestemmelsesrett over hvem 
som skal bestemme, og hva de 
kan/skal gjøre. 
Hvis flere skal ha fullmakten samlet 
eller enkeltvis, må hver enkelt ha 
fullmakt. Det er naturlig at 
ektefellen er først fullmektig, og 
barn og evt. andre kommer etter. 
Fullmakten oppbevares hos den 
enkelte fullmektig og hos 

fullmaktsgiver.  

Egil vant flaska! 

Mads 

 
 
 
 
 

                       
 
Digitale utgaver av Rotary Norden kan leses her: 
https://epaper.hansaprint.fi/rotary/rotarynorden.html 
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